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Betreft: Schriftelijke vragen van D66 Maastricht - Onderzoeksresultaten wateroverlast 2023 

 
Geacht college, 

 
Allereerst onze complimenten aan de wethouder voor zijn voortvarendheid in de bestrijding en beheersing van 

de “wateroverlast” voor onze stad Maastricht. 

Onder andere de onderwerpen duurzaamheid, klimaat(verandering), klimaatadaptatie, water en natuur hebben 

bij onze D66 fractie bijzondere aandacht. Na het bestuderen van de raadsinformatiebrief onderzoeksresultaten 

wateroverlast hebben wij de volgende vragen aan het college.  

De titel van de raadsinformatiebrief luidt: Onderzoeksresultaten Wateroverlast 2023. Helaas hebben wij de 

onderzoeksresultaten niet als bijlage ontvangen.  

Vraag 1:  

Hoe gaat u het uitgevoerd onderzoek en de resultaten wateroverlast alsnog delen met de raad en op welke 

termijn?  

Naar aanleiding van de neerslaggebeurtenissen in 2023 is aangekondigd dat voor de grootste knelpunten 

hydraulisch onderzoek zou worden uitgevoerd. 

Vraag 2: 

Welke onderzoeksvragen zijn uitgevraagd? Het onderzoek heeft alleen betrekking op de locaties zoals opgesomd 

in de raadsinformatiebrief. Waarom zijn niet gemeente breed alle knelpunten wateroverlast onderzocht, in kaart 

gebracht en gemarkeerd met urgentie hoog, urgentie middel en urgentie laag?  

De studie laat voor 6 verschillende locaties in Maastricht zien welke maatregelen genomen kunnen worden om 

wateroverlast te verminderen. De maatregelen zijn opgesomd in de tabel, en worden omschreven als kansrijk 

zijn.  

Vraag 3: 

Waarop is de omschrijving kansrijk gebaseerd? Wat zijn de kaders of iets wel of niet kansrijk in relatie tot 

vermindering van wateroverlast. Hoe zijn de kaders vastgesteld?  

In de raadsinformatiebrief is te lezen dat het hydraulische onderzoek is uitgevoerd op 6 verschillende locaties in 

Maastricht, een en ander naar aanleiding van de neerslaggebeurtenissen.  

 



 
 
Vraag 4:  

Wat is de reden waarom de Boschstraat en locatie Muziekgieterij niet zijn meegenomen in het hydraulische 

onderzoek terwijl de neerslag in dit gebied, ten tijde van de hoosbuien, +/- 60 mm bedroeg?  Graag ontvangen 

wij een gemotiveerde onderbouwing van de argumenten waarom deze genoemde straat en locatie niet zijn 

meegenomen in het hydraulische onderzoek.  

 

Op 20 september 2022 heeft de gemeenteraad Maastricht het gemeentelijk en regionaal water- en 

klimaatprogramma vastgesteld onder nummer 65-2022. Hierin staat beschreven dat de gemeente slechts enkele 

taken heeft wat betreft het beheer van watersystemen. Deze zijn met name gelegen op het gebied van stedelijk 

hemelwater en grondwater. In het waterprogramma beschrijft de gemeente haar beleidsvoornemens.  

Expliciet in de tabel omschreven is dat de taak van de gemeente is gelegen in stedelijk water- en rioolbeheer, 

incl. tegengaan van wateroverlast vanuit het riool.  

Vraag 5:  

Hoe verklaart u het verschillen tussen de raadsinformatiebrief onderzoeksresultaten wateroverlast versus de 

beslispunten 1,2,3,4 en 5 in het raadsbesluit 65-2022 van 20 september? Graag ontvangen wij een uitgebreide 

onderbouwing.  

In het raadsbesluit op 20 september stuk 65-2022 beslispunt 4 is de raad akkoord gegaan met het waterketenplan 

2023-2027. Onder punt 1.3.2 Klimaatadaptatiestrategie Maastricht staan de volgende doelen geformuleerd: 

- Het terugdringen van risico’s op wateroverlast en overstromingen in stedelijk gebied; 

- Het hergebruiken, infiltreren, bergen en afvoeren van overtollig regenwater in het stedelijk gebied. 

 

Vraag 6: 

Hoe verklaart u de verschillen enerzijds in het door de raad vastgesteld besluit 65-2022 waterketenplan versus 

de door u verstuurde raadsinformatiebrief 2024-02672? Graag ontvangen wij een gedegen be-argumentatie en 

onderbouwing van deze verschillen in het genoemde raadsbesluit en de raadsinformatiebief.   

Met vriendelijke groet, 

 

Paul van de Kandelaar   Bert Jongen 

Burgerraadslid    Raadslid 

D66 Maastricht    D66 Maastricht 

 

 

 
 

 


